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D o m o k o s  István:
Említetted, hogy a következő rendkívüli testületi ülésre a 

Várpalota gázprogram kivitelezésével kapcsolatban kerül sor, 
tehát gyakorlatilag arról van szó, hogy a városban - a 
belváros és a Tési dombi rész kivételével - mindenhol 
megpróbáljuk kiválasztani a kivitelezőt. A kérdésem az, hogy 
a belvárosi rész és a Tési domb mikor kerül sorra, mert nem 
egészen értem, hogy miért nem lehetett az egész városra 
egyszerre ezt lebonyolítani.
L e s z k o v s z k i  Tibor:
Újból megismétlem, amit már májusban is és júniusban is 

elmondtam. Engedélyek nélkül tudtam kipréselni a KÖGÁZ-ból 
és a VREIPO-ból a mostani 6-os csomag tendereztetését. E 
pillanatban Inota falunak van meg a terve, a belvárosnak és 
a Tési dombnak, valamint a többi városrésznek még sajnos 
nincs meg a bányahatósági engedélye.
Megismétlem, amivel reggel kezdtem, hogy amiben a jövő 

pénteken vagy hétfőn döntünk, az az Inotát és Várpalotát 
ellátó nagyközépnyomású vezetékrendszer és Inota falu 
gázvezeték építése.

13-án kerül leadásra a Rákóczi telep, a Kismező, az Ady 
lakótelep, a Kálvária, a Loncsos, de hiába döntünk, amíg 
nincs meg a bányahatósági engedély, addig nem kezdhető meg a 
munka.
Véleményem szerint szeptemberben lesz kiírva a belváros és 

a Tési domb, és ahogy vállaltuk a megállapodásokban, 
kompletten 1997 fűtési szezonra lesz a gázrendszer kész az 
egész város vonatkozásában.
9,15 órakor Tránszky László visszajött, a létszám 16 fő

V á m o s i  Tibor:
Ezt a témát szeretném úgy folytatni, hogy van-e lehetőség 

arra, hogyha ma elfogadjuk a szennyvízprojekt tervét, akkor 
a Loncsosi térségben megelőzze a szennyvízcsatornázás a 
gázvezetést? Az ésszerűség is ezt diktálja, mert lényegesen 
jobb volna, hogyha először a szennyvízcsatornázás készülne 
el, ami egy nagyobb mélységű, nagyobb volumenű földmunkával 
jár, és utána a kisebb mélységű, kisebb földmunkával járó, 
könnyebben kivitelezhető gázvezeték készülne el.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Elképzelhetőnek tartom, hogy megvalósítható lesz.
S u r á n v i Pál:
Látom, hogy az alsóinkámi területen folynak már a 

munkálatok, kérdezném, hogy a Zeneiskola alatti területtel 
kapcsolatban van-e valamilyen fejlemény?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Érdemi előrelépésről nem adhatok számot, az 5 érintett 

magánterületi tulajdonosból 4-gyel megegyezett a német 
befektető, de érdemi tárgyalás az elmúlt 2 hónapban nem 
volt.
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D o m o k o s  István:
A német befektető beleegyezett-e abba, hogy a 

telefonkábelt keresztülvigyék a telken, mert úgy láttam, 
hogy ott viszik.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én leállíttattam a munkát. Az árkot valóban ásták, de 

vezeték nincs benne.
S a j t o s  János:
Inotán is folyik a telefonszerelés, ott is elég sok 

lakossági bejelentés érkezett. Volt ahol a bejárókat 
feltörték, 2-3 hétig szabadonhagyták, nem biztosították a 
ki- és bejárást. Én ezt jeleztem a hivatal felé, hogy nem 
tartják be az építési hatóság előírásait. Ezügyben gyors 
lépés történt, melyet szeretném megköszönni Polgármester 
úrnak és a hivatalnak.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További kérdése, észrevétele, bejelentése kinek van?
Amennyiben nincs, 9,20 órakor a nyilvános ülés bezárom, 

köszönöm a figyelmet. A zárt ülés kezdete 9,50 órakor.

K. m. f.
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